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OBEC SLATINA NAD ÚPOU   
 

Zastupitelstvo  Obce  Slatina  nad Úpou

ZÁPIS z 6. zasedání 

Zastupitelstva Obce Slatina nad Úpou konaného dne 28. 6. 2016 v 19:00 hod. 

zasedací místnost, Slatina nad Úpou 65, 54947 Slatina nad Úpou 
       

 
Přítomni:  Marie Pokorná, Ing. Jaroslav Kordina, Monika Žylková, Kateřina Dostálová, Ing. Jan Dudek, Miroslav 

Podrábský, Pavel Tatíček  

Omluveni:    

Nepřítomni:    

Hosté:  ,     

Jednání řídil:  Marie Pokorná, starostka        
 

Text zahájení: 

Na zasedání je přítomen nadpoloviční počet členů ZO ‐ ZO je usnášenischopné.  

Ověřovatelé: Marie Pokorná a Ing. Jan Dudek 

Hlasování: pro ‐ 7, proti ‐ 0, zdržel se hlasování ‐ 0  schváleno 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1.  Rozpočtové opatření č. 3 

2.  Smlouva o výpůjčce části ppč. 1799 

3.  Záměr o převod ppč. 1966/12 do majetku Obce Slatina nad Úpou 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1.   Rozpočtové opatření č. 3 

Předkladatel: Marie Pokorná, starostka 
Starostka obce seznámila přítomné s obsahem rozpočtového opatření č. 3 které schválila dle přidělené pravomoci. 

Usnesení č. 16/06/01 ‐ 2016/06/28 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

bere  na  vědomí  

rozpočtové opatření číslo 3. 

přijato, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

2.   Smlouva o výpůjčce části ppč. 1799 

Předkladatel: Marie Pokorná, starostka 
Starostka  obce  seznámila  přítomné  se  žádostí  ze  dne  9.  5.  2016  o  výpůjčku  části  ppč.  1799  ostatní  plocha,  ostatní 
komunikace o celkové výměře 1927 m2 od ******** *******, který měl uvedený pozemek v užívání na základě smlouvy 
ze  dne  21.  11.  2006  na  dobu  deset  let.  Předložená  smlouva  o  výpůjčce  platí  do  1.  11.  2016.  Dne  31.  5.  2016  ZO 
usnesením číslo: 16/05/7  ‐ 2016/05/31 schválilo záměr výpůjčky části ppč. 1799 ostatní plocha, ostatní komunikace o 
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výměře  cca 100m2 od 2. 11. 2016. Uvedený  záměr byl  zveřejněn na úřední desce od 1. 6. 2016 do 17. 6. 2016 bez 
připomínek. 

Usnesení č. 16/06/02 ‐ 2016/06/28 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

schva lu je  

smlouvu o výpůjčce části ppč 1799 ostatní plocha ostatní komunikace  o výměře  cca 100 m²  od 2. 11. 2016. 

pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

3.   Záměr o převod ppč. 1966/12 do majetku Obce Slatina nad Úpou 

Předkladatel: Marie Pokorná, starostka 
Starostka obce seznámila pžítomné, že dne 17. 6. 2016 obdržela obec Slatina nad Úpou žádost o převod ppč. 1966/12 
(koryto vodního toku) o výměře 298 m2 do majetku Obce Slatina nad Úpou od pana **** ********. 

Usnesení č. 16/06/03 ‐ 2016/06/28 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

schva lu je  

záměr bezúplatného převodu ppč. 1966/2  (koryto vodního toku) o výměře 298 m² do majetku Obce Slatina nad 
Úpou. 

přijato, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

 

4.  Diskuse 

Starostka obce  informovala o  jednání s firmou JOSI s.r.o. na téma končící smlouvy na poskytování  Internetového připojení. 
Členové ZO doporučují připravit dokumenty do zářijového jednání o pokračování partnerského vztahu. 

Starostka obce  informovala o bezplatné  studii na  revitalizaci  rybníku u  Jarových,  zpracovanou  firmou AXIOM  engineering 
s.r.o. Pardubice. Z delší  rozpravy  vzešel názor, aby  se do podzimního  jednání připravily podklady na  veřejné projednání  s 
občany a teprve na základě těchto informací ZO rozhodne jak se záměrem obnovy bude pokračovat. 

Pan  Pavel  Tatíček  informoval  o  stavu  závady  na místní  komunikaci  vedoucí  k  salaši.  Společně  bylo  domluveno  závadu 
odstranit a po odstranění asfaltového povrchu provést vyrovnání  štěrkem. Podobně  řešit  i  závady na  cestě k Boušínu. Po 
řádném uhutnění provést přebalení živicí. 

Místostarosta  informoval  přítomné  o  jednání  s  provozovatelem  sítě  kanalizačních  stok  (panem Marinicou)  a  navrženém 
způsobu  vytvoření  povinného  fondu  obnovy  kanalizací.  Nejpravděpodobnější  postup  bude  upravit  cenu  stočného,  které 
dlouhodobě udržuje obec na nízké hodnotě a navýšení věnovat na fond obnovy. Bude předloženo k projednání v září 2016. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřil:  Marie Pokorná, starostka, Ing. Jan Dudek, člen zastupitelstva Ing. Jan Dudek  

Zapsal:  Ing. Jaroslav Kordina, místostarosta   

Marie Pokorná
starostka 

 
 
 
 

Ing. Jaroslav Kordina 
místostarosta 

 



Jmenné hlasování dle jednotlivých bodů při jednání ZO 28. 6. 2016 

 

Jméno 

Číslo 
bodu 

Marie 

Pokorná 

Ing. 
Jaroslav 

Kordina 

Ing. Jan 

Dudek 

Miroslav 

Podrábský

Monika 
Žylková 

Kateřina 

Dostálová 

Pavel 
Tatíček 

1 Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano 

2 Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano 

3 Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano 

 

 


